
Elevrådsmøde torsdag d. 10/11 

 

 

• Elevrådet 

Niklas 8. kl. (C3) (Stine og Tue) 

William 6. kl. (C1) (Jakob og Pia)  

Sean 8. kl. (B1) (Rikke og Christian) 

Moussa 6. kl. (B2) (Helle og Benny) 

Astrid 8. kl. (B4) (Lasse og Susanne) 

suppleant: Mathilde 6. kl (B2) (Helle og Benny) 

Storm 5. kl. (A5) (Anne og Michaela) 

Malou 7. kl (A4) (Dorthe, Kate, Jens 

William 5.kl A6 (Helle og John) 

 
• Fraværende 

Sean og William (C1) 

 

 

• Nyt fra Fælleselevrådet 

Fe snakkede om fælleselevrådets tur til Bruxelles. Astrid og Malou vil gerne deltage 

i turen. Til mødet blev eleverne delt i tre hold for at diskutere forskellige emner. 

Malou og Astrid var på holdet der snakkede om ”skæld ud fri skoler” en snak om, at 

det kan skabe utryghed og usikkerhed hos barnet hvis voksne råber. 

      Der blev desuden snakket om ungefest, affaldssortering og fællesskaber på tværs af         
skolerne 

 

• Nyt fra DSE 

Udfylde spørgeskema https://app.nemoa.dk/surveys/f4f70221-aa78-4c60-bd4a-

53409d511833 

Elevrådet snakkede om at invitere en fra DSE for at fortælle lidt om deres arbejde. 

Helle kontakter DSE. 

 

• Punkter fra afdelingen  

https://app.nemoa.dk/surveys/f4f70221-aa78-4c60-bd4a-53409d511833
https://app.nemoa.dk/surveys/f4f70221-aa78-4c60-bd4a-53409d511833


• Ideen om et Klatrestativ afd. A - har vist sig ikke at have interesse pga. den plads 

det tager.  Elevrødderne vil spørge i de forskellige afdelinger om der er ønsker til 

nye ting til legepladserne og herefter snakke videre om det i elevrådet. 

 

Malou har snakket med Benny C om nye pæle til svævebanen. De havde snakket 

om i første omgang at stramme snoren. På sigt skal svævebanen udskiftes, men det 

er et dyrt projekt. 

De voksne i afd. A arbejder på at etablere en bane til de mange mooncar, så de ikke 

skal køre rundt der hvor andre børn leger. Elevrådets medlemmer fra afd. A vil 

gerne have indflydelse og vil snakke med Anders fra A1 om det. 

 

A5 har et ønske om at få en friskdufter på A2´s badeværelse. Der lugter siger A5. 

Storm deltager på morgenmødet fredag i afd. A og så snakker de voksne om det. 

 

Der er et ønske om at få hængt nogle knagerækker op til håndklæder ved bruserne, 

i gymnastiksalen, så håndklæderne ikke bliver våde.  Storm snakker med Benny C. 

 

 Der er et ønske om at få streget multibanen op i afd. A. Moussa spørger Jacob om 

håndværkerklassen kunne hjælpe med dette.  

 

 

• Kage, saft og uformel snak                                                Helle/kontaktlærer elevrådet 

 

 


